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OR.0002.08.2024.BNG 

PROTOKÓŁ IV/24 

IV sesja Rady Gminy Narewka 

z dnia 27 września 2024 r. 

LISTA RADNYCH 

OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imie status 

1 Bartoszuk Dawid obecny 

2 Bondaruk Wioletta Renata obecna 

3 Borkowska Feliksa obecna 

4 Borowski Jerzy obecny 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 

6 Drozd Bogusława obecna 

7 Drozd Paweł nieobecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz obecny 

9 Lasota Mariusz obecny 

10 Miszczuk Klaudia obecna 

11 Nieścieruk Paweł obecny 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 

13 Smolski Sławomir obecny 

14 Sopoćko Piotr obecny 

15 Zasim Anna obecna 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Gminy Narewka.   (10:00:51 - 10:02:51) 

Przewodniczący Rady otworzył obrady IV sesji, a następnie poinformował, że zgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa obrady rady są transmitowane i nagrywane za pomocą 

urządzenia rejestrującego obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Gminy 

Narewka i na stronie internetowej gminy. Następnie powitał obecnych na sesji, tj. Wójta 

Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierowników 

Referatów, radnych, sołtysów i inne osoby uczestniczące w sesji. 

2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana.   (10:03:00 - 

10:04:31) 

Zmian porządku obrad nie zgłaszano.  

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między III a IV sesją Rady 

Gminy.   (10:04:34 - 10:13:49) 

Wójt Gminy Narewka przedstawił Sprawozdanie z działalności w okresie między III, a 

IV sesją do którego nie wniesiono uwag. (W załączeniu) 

4. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych między sesjami 

interpelacji i zapytań oraz o podpisaniu protokołów z obrad I, II i III sesji.   (10:13:51 

- 10:14:17) 

Nie zgłaszano interpelacji ani zapytań. Protokoły podpisane zostały bez uwag. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 

2024.   (10:14:20 - 10:18:23) 

Skarbnik Gminy - p. B. Masalska przedstawiła zmiany wprowadzane do budżetu gminy 

na 2024 r. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narewka 

na rok 2024. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 września 2024 r. czas 10:17:23 - 10:18:23 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 83.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 16.67 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł nieobecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

11 Nieścieruk Paweł ZA 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024-2034.   (10:18:49 - 10:21:10) 

Skarbnik Gminy - p. B. Masalska przedstawiła proponowane zmiany. Następnie 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Narewka na lata 2024-2027 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2034. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 września 2024 r. czas 10:20:52 - 10:21:10 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 83.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 16.67 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 
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6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł nieobecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

11 Nieścieruk Paweł ZA 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.   (10:21:36 

- 10:25:47) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 września 2024 r. czas 10:25:27 - 10:25:47 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

12 80 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł nieobecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł ZA 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Narewka do roku 2032 oraz w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii, w tym trybu konsultacji.   (10:26:09 - 10:29:48) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Narewka do roku 2032 oraz w 

sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu 

Strategii, w tym trybu konsultacji. 
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jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 września 2024 r. czas 10:29:32 - 10:29:48 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 8.33 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł nieobecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

11 Nieścieruk Paweł ZA 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 
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13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na 

obszarze gmin Narew i Narewka.   (10:30:18 - 10:33:07) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Narew i 

Narewka. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 września 2024 r. czas 10:32:52 - 10:33:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa ZA 
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4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł nieobecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł ZA 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

 

10. Wolne wnioski.   (10:33:24 - 11:05:05) 

W wolnych wnioskach zgłoszono: 

Radni: 

K. Miszczuk wystąpiła z zapytaniem o konkurs na Dyrektora GOK-u w Narewce, a 

następnie zapytała o rodzaj prowadzonych zajęć oraz wyjaśnienie kwestii opłat z tym 

związanych. 

W. Bondaruk zgłosiła wniosek formalny w sprawie transmisji wspólnych posiedzeń 

komisji i ich publikowanie na stronie gminy oraz BIP. Następnie wystąpiła z zapytaniem 

o budowę oświetlenia w kierunku posesji nr 192 i nr 107. Kolejno zapytała o możliwość 

instalacji lampy przy posesjach nr 81 i nr 83 w Skupowie. Zwróciła się z wnioskiem o 

wyjaśnienie tematu przywrócenia stanu pierwotnego drogi zagumiennej, zaapelowała o 

podcięcie gałęzi przy lampach oświetleniowych. Jednocześnie wystąpiła z zapytaniem o 

temat przebudowy drogi powiatowej w Skupowie od asfaltu do drogi gminnej (przez las), 

zgłosiła uszkodzony hydrant przy posesji nr 81 oraz wnioskowała o wyjaśnienie tematu 

dotyczącego zakupu gospody i planów z tym związanych. 

K. Miszczuk wystąpiła z zapytaniem o budowę chodnika na ul. Mickiewicza w Narewce. 

D. Bartoszuk wystąpił z zapytaniem o prace poscaleniowe w Mikłaszewie. Wystąpi z 

zapytaniem o drogę w kierunku Wiąckowa, na jakim jest etapie, pobocze drogi 

Siemianówka - Narewka (wskazanie terminu zakończenia prac). Następnie zgłosił 

podniesienie bocianiego gniazda w Guszczewinie, oraz szkodniki w drewnie w 
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Guszczewinie. Zaapelował o ustawienie rzeźby z prac poplenerowych przy świetlicy w 

Guszczewinie oraz przedstawienie kosztów zakupu starej gospody w Narewce. 

 

F. Borkowska wystąpiła z zapytaniem o pismo dot. autobusu oraz przywrócenie kursu 

Hajnówka - Narewka -Białystok. 

A. Zasim zgłosiła usunięcie suchych drzew przy sklepie oraz słup telefoniczny w 

Siemianówce ul. Jesionowa. 

B. Drozd wystąpiła z zapytaniem dot. przebudowy ul. Mickiewicza oraz ewentualnych 

szkód na ogrodzeniach. 

M. Lasota zgłosił wniosek w sprawie usunięcia wraku auta przy ul. Nowej przy bloku. 

F. Borkowska wystąpiła z zapytaniem dot. sterylizacji kotek. 

K. Miszczuk wystąpiła z zapytaniem dot. budowy miejsca do składowania i 

zabezpieczenia opału, a także dokonanie przeglądu kominów i wentylacji. Kolejno 

zaapelowała o wyczyszczenie rynien z igliwia w świetlicy w Olchówce. Zgłosiła także 

odkrzaczania drogi powiatowej Narewka - Olchówka, ustawienie platformy 

bocianiej  przy posesji Olchówka 40 oraz zgłoszenie przekraczania prędkości przez 

pojazdy wojska polskiego. 

Sołtysi: 

D. Łuszyński zgłosił wniosek w sprawie ustawienia znaku ograniczenia prędkości Leśna 

- Siemianówka, ograniczenia tonażu na drodze Leśna - Olchówka. Następnie zaapelował 

o przedstawienie planowanych prac  w sołectwie Leśna, zgłosił przypomnienie o 

odśnieżaniu do posesji nr 18 i nr 24 i o wywieszanie informacji o planowanych robotach 

na tablicach ogłoszeń zwłaszcza w sprawie wody. 

J. Chodakowski zgłosił temat braku oświetlenia przy wiatach, odkrzaczanie odcinka od 

drogi powiatowej do wsi Krynica, drogę Krzywiec - Krynica i brak zakończonych prac 

dot. basenu przeciwpowodziowego. 

H. Rejent zaapelowała o wyjaśnienie tematu przebudowy dróg poscaleniowych, tematu 

rozbiórki domu znajdującego się na wjeździe do Eliaszuk oraz czyszczenie rowów przy 

nowej drodze oraz czy planowane jest wykonanie pobocza tej drogi. 

A. Sopoćko zgłosiła wniosek w sprawie przycięcia lip na skrzyżowaniu ul. Szkolna i ul. 

Lipowa, suche drzewa na ul. Jesionowej. Następnie zgłosiła naprawienie ławeczki 

rekreacyjnej i tablicy w stronę Babiej Góry oraz odświeżenie pasów przejścia dla 

pieszych na ul. Cichej w Siemianówce.  

W. Charkiewicz zgłosił temat oznakowania dróg i ustawienie znaku z ograniczeniem 

tonażu w Nowej Łuce. 

P. Nieścieruk radny zgłosił wniosek w sprawie udrożnienia rynien w świetlicy w 

Lewkowie Starym. 

A. Zasim radna zaproponowała uporządkowanie drzew na posesjach wokół świetlicy 

wiejskiej w Siemianówce. 
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10.1. Wniosek formalny Radnej Wioletty Bondaruk w sprawie realizacji transmisji z 

Wspólnych Posiedzeń Komisji Rady Gminy Narewka.   (11:21:28 - 11:22:50) 

Wniosek poddano pod głosowanie. 

 

głosowanie 

Wniosek formalny Radnej Wioletty Bondaruk w sprawie 

realizacji transmisji z Wspólnych Posiedzeń Komisji Rady 

Gminy Narewka. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 27 września 2024 r. czas 11:21:38 - 11:22:50 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 4 33.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 5 41.67 % oddanych 

głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

3 25 % nieoddanych 

głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid PRZECIW 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa PRZECIW 

4 Borowski Jerzy WSTRZYMAŁ SIĘ 

5 Charkiewicz Aleksander nieobecny 

6 Drozd Bogusława PRZECIW 

7 Drozd Paweł nieobecny 
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8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł ZA 

12 Sadowski Stanisław nieobecny 

13 Smolski Sławomir PRZECIW 

14 Sopoćko Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Zasim Anna PRZECIW 

11. Odpowiedzi na wolne wnioski.   (11:05:06 - 11:21:26) 

W odpowiedziach Wójt Gminy wyjaśnił: 

 

Odnośnie Dyrektora GOK-u poinformował, że obowiązki dyrektora pełni jeden z 

pracowników, trwają przygotowania do ogłoszenia konkursu. Odnośnie zajęć wyjaśnił, 

że informacja o odpłatności za zajęcia pojawiła się już kilka miesięcy wcześniej, są to 

symboliczne opłaty, przeznaczone przede wszystkim na  materiały wykorzystywane na 

zajęciach oraz instruktorów.  

Odnośnie publikacji transmisji obrad wyjaśnił, że są one dostępne na BIP urzędu. W 

sprawie oświetlenia ulicznego posesji nr 92 i nr 107 wyjaśnił, że są to grunta 

nadleśnictwa, jednak prowadzone będą rozmowy z nadleśnictwem, posesje nr 81 i nr 83 

temat zostanie rozpoznany. W sprawie drogi wyjaśnił, że prowadzone była częściowa 

modernizacja tej drogi, także w ramach prac własnych. Kolejny etap planowany jest do 

realizacji po pozyskaniu materiału przy realizacji drogi wojewódzkiej w ramach których 

realizowane będą drogi rolnicze.  

Odnośnie podcięcia konarów przy latarniach w Skupowie wyjaśnił, że prace były 

wykonywane. Radna podkreśliła, że gałęzie podcięte zostały niewystarczająco, a 

mieszkańcy martwią się o latarnie. Przypomniała o wycince kilku suchych drzew. Wójt 

wyjaśnił, że jest to droga powiatowa w związku z tym temat wycinki drzew realizuje 

powiat. Radna podkreśliła, że z uzyskanych informacji z powiatu wynika, że to gmina ma 

dokonać wycinki drzew, gdyż były prowadzone rozmowy z tym związane. Wójt wyjaśnił, 

że gmina nie może wchodzić we własność prywatną. Odnośnie przebudowy, czy 

modernizacji odcinka drogi powiatowej od zabudowań w stronę drogi gminnej wyjaśnił, 

że gmina deklaruje pokrycie 50% wartości inwestycji, a powiat jeżeli podejmie taką 

inwestycję, to gmina poszukiwała będzie środków na dofinansowanie takiego zadania. W 

tym miejscu radna wystąpiła z zapytaniem, czy gmina zwracała się z takim wnioskiem 

do powiatu. Wójt potwierdził i wyjaśnił, że prowadzone były rozmowy. Radna 
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zaapelowała o przedstawienie kopii dokumentów składanych do zarządu powiatowego w 

tej sprawie. 

W sprawie gospody w Narewce wyjaśnił, że jest kilka pomysłów związanych z 

zagospodarowaniem tego terenu, podkreślił, że prowadzone będą konsultacje z tym 

związane. 

Odnośnie prac poscaleniowych wyjaśnił, że inwestorem jest powiat, niemniej przetargi 

zostały ogłoszone, prace wykonane zostaną w pierwszej kolejności na wiosnę przyszłego 

roku. Droga do Wiąckowa do leśnych działek została częściowo zrobiona. 

Odnośnie pobocza na drodze powiatowej do Siemianówki, jak i innych dróg wyjaśnił, że 

pobocza wykonane zostaną na wszystkich realizowanych drogach gminnych i 

powiatowych.  

W sprawie bocianiego gniazda wyjaśnił, że informacja przesłana została do Zakładu 

Energetycznego w tej sprawie. Odnośnie stanu ścian w budynku świetlicy w 

Guszczewinie temat zostanie wyjaśniony, w sprawie rzeźb wyjaśnił, że potrzeby są 

zgłaszane i rzeźby zostaną ustawione. Przedstawił koszt zakupu gospody,  

tj. 978 228 zł,  z czego tytułem zaległości podatkowych jest to kwota 564 248 zł  

i pozostałe koszty wierzycieli spłaty w wys. 413 980, 92 zł. 

Odnośnie transportu wyjaśnił, że utrzymany zostaje do Michałowa. Podkreślił także, że 

utrzymanie transportu jest nierentowne. W sprawie sterylizacji kotek wyjaśnił, że środki 

jeszcze są do wykorzystania.  

Odnośnie podcięcia drzew przy świetlicy wyjaśnił, że zostanie wykonane w sprawie 

innych drzew w pierwszej kolejności należało będzie ustalić właściciela nieruchomości 

na których drzewa się znajdują.   

Odnośnie ewentualnych uszkodzeń ogrodzenia wyjaśnił, że przyjmowane będą 

zgłoszenia, które podlegały będą weryfikacji.  

W sprawie porzuconego auta wyjaśnił, że na terenie gminy znajdują się takie pojazdy  

i zostanie przesłana korespondencja w tej sprawie.   

Odnośnie wiaty na opał w Olchówce wyjaśnił, że temat jest znany i podejmowane będą 

prace w miarę możliwości. Przeglądy kominowe i wentylacyjne są w trakcie realizacji. 

Rynny zostaną oczyszczone.  Wniosek w sprawie odkrzaczania poboczy dróg 

powiatowych przesłany zostanie do ZDP.  

W sprawie znaków z ograniczeniem tonażu i prędkości wyjaśnił, że wnioski zostaną 

ponownie przekazane do ZDP. Odnośnie pomieszczenia gospodarczego przy wiacie w 

Leśnej wyjaśnił, że wniosek brany będzie pod uwagę, tak samo jak wiaty przy innych 

świetlicach. W sprawie przykrycia opału na ognisko w okresie jesienno-zimowym będzie 

sukcesywnie realizowany. Odnośnie odśnieżania, uwagi zostaną zgłoszone do 

gospodarki komunalnej. Informacje wywieszane są i będą na tablicach ogłoszeń. 

Odnośnie oświetlenia w Krynicy przy wiatach, wyjaśnił, że temat musi zostać 

zweryfikowany.  W sprawie odkrzaczania drogi gminnej w stronę Krynicy jest 

realizowany, odnośnie drogi powiatowej przekazany zostanie do ZDP. W sprawie prac 
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na basenie przeciwpożarowym prace trwają i mają być zakończone do końca roku. 

W sprawie budynku w Eliaszukach wyjaśnił, że wysłane zostało pismo do Inspektora 

Nadzoru Budowlanego, w tej chwili trwa korespondencja pomiędzy nadzorem, a 

właścicielem obiektu.   

Odnośnie przycięcia lip na ul. Szkolnej wniosek przekazany zostanie do Zarządu Dróg 

Powiatowych, ławka i tablica ogłoszeń zostanie ustawiona.  

Odnośnie ul. Mickiewicza wyjaśnił, że jest to modernizacja i tylko w takim zakresie w 

jakim została zaplanowana. 

 Kolejno na wniosek radnej W. Bondaruk wyjaśnił temat udostępniania transmisji sesji 

na platformie YouTube i  funkcjonowania nowego systemu posiedzenia.pl. 

 

12. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy Narewka.   (11:23:22 - 11:23:31) 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący obrad zamknął obrady IV sesji.  

 

Pełen zapis streszczonych wystąpień w trakcie obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) 

dostępny na jest stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Narewka tj. w 

zakładce: Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 2024-2029/ 

http://bip.ug.narewka.wrotapodlasia.pl/rad_gminy/kadencja-20242029/ 

 

 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji 

                                                                                               

                                                                                               Przewodniczący Rady: 

                                                                                               

                                                                                                     Paweł Nieścieruk 

 

 

 

 

 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych 

posiedzenia.pl 


